
A Kelemen-stáb keresztúri látogatása
2009. november 13. péntek, 18:12

  
Az RMDSZ államfőjelöltje november 13-i kampánykörútján Tibódot látogatta meg elsőként,
majd Székelykeresztúrra
érkezett. Délutáni programja 
Parajdra
, 
Korondra
, illetve 
Székelyudvarhelyre
vezette.

Keresztúri kiszállását ünnepélyes keretek között tartották, hiszen a helyiek Kelemen Hunor
jelenlétében tették le második sportcsarnokuk alapkövét. Pontosabban az építkezés elkezdését
és ennek körülményeit taglaló iratot belehelyezték egy urnába – valójában egy termoszba –
amit aztán 
Rafai Emil
, Székelykeresztúr polgármestere és az államelnökjelölt bebetonozott.

A 3,3 millió lejt igénylő befektetés a Zeyk Domokos Iskolaközpont és Orbán Balázs Gimnázium
több mint 800 diákjának fog megfelelő testnevelési kereteket biztosítani. „Ha egy mód lesz rá,
ellenőrizni fogjuk, hogy a sportcsarnoki munkálatokat tényleg befejezik-e nyolc hónap alatt” –
jegyezte meg a díszvendég. Az eseményen több Hargita megyei elöljáró is képviseltette magát.
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  Az alapkőletételt követően a lakosoknak lehetőségük nyílt szemtől-szemben kifaggatni magyarállamfőjelöltünket.  A helyiek szép számban összegyűltek a fórum helyszínén, a Molnár IstvánMúzeumban .A kérdéseket megelőzően Kelemen Hunor ismertette kampányprogramját. Többek közöttkihangsúlyozta jelöltetésének egyik indokát, miszerint ki kell harcolni végre az erdélyi magyarokönrendelkezési jogát. Elmondása szerint olyan programot állított össze, amiben mindentegyenesen és őszintén fogalmaz meg, olyan programot mutat fel, ami bebizonyítja a romániaimagyarság versenyképességét, illetve azt, hogy nem csak mocskolódva lehet politizálni. Kitért a román államfőjelöltek magyar nyelvű plakátjaira is, amelyek nem szabad, hogymegtévesszék a székely embert, mivel nyilatkozata szerint ezek a személyek nem fogjákképviselni a magyarság érdekeit.A beszéd után több keresztúri is élt a lehetősséggel, és feltette kényes és kevésbé kényestémát érintő kérdését – olyan is volt, aki nem kérdezett, csak kifejtette véleményét. Alegprovokatívabb téma talán az volt, hogy az RMDSZ miért nem járul hozzá az egykamarásparlament létrehozásához.Kelemen a választ kissé megkerülte. Véleménye szerint Traian Băsescu egykamarásparlament bevezetését kezdeményező referendum-kiírása tisztességtelen, már ami annakdátumát illeti, hiszen  az államfőválasztáson ezzel jelentős lépéselőnyhöz juttatta saját magát.Másrészt ezzel a lépéssel központosított állam létrehozását szorgalmazza, amit az RMDSZnem támogathat. A parlamentet másképp kell átstrukturálni, ahol történelmi régiók képviselőilehetnek jelen, több esélyt hagyva a magyarságnak.„Ha rosszul áll a kabát, előbb újra kell gombolni, nem feltétlenül újraszabni” – fogalmazott azállamfőjelölt.{gallery}/Relo/Itthon/Kozelet/Kelemen_stab{/gallery}
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